



# Whitehorse City Council's Health and Family Services is using an app to communicate with you.

You will be notified of family friendly events in Whitehorse, Council's Parenting Information Forum Program and Public Immunisations Sessions, maternal and child health and parenting youth information via the free FlexiBuzz app. Also, if your child or children are in our Whitehorse Early Learning Services you will receive information directly related to your centre.



## Sign up for FlexiBuzz and then login



Search "FlexiBuzz" in your app store.



Go to [web.flexibuzz.com](http://web.flexibuzz.com) and click "Sign Up".



## Connect to us



Select the 'Search' icon and type Whitehorse City Council. Select us from the results.



## Select your communication groups



Select the category that applies to you. Click the 'Add' icon beside the communication groups that you would like to receive information from.



## Get started



Click the 'Home' icon to view our recent posts.

Please contact Molly Block (Parent Resource Officer - City of Whitehorse) on **9262 6175** or [molly.block@whitehorsevic.gov.au](mailto:molly.block@whitehorsevic.gov.au) if you require further information or assistance.

*Please note: Molly works Monday, Tuesday and Friday.*





# Whitehorse市议会健康和家庭服务正在使用应用程序与您通信。

通过免费的FlexiBuzz应用程序, 您将收到Whitehorse家庭友好活动, 理事会育儿信息论坛计划和公共免疫会议, 孕产妇和儿童健康和育儿青年信息。此外, 如果您的孩子或孩子在我们的白马早期学习服务中, 您将收到与您的中心直接相关的信息。

步  
01

注册FlexiBuzz然后登录



在您的应用商店中搜索“FlexiBuzz”。



转到web.flexibuzz.com并点击“注册”。

步  
02

连接我们



选择“搜索”图标, 然后输入Whitehorse市议会。从结果中选择我们

步  
03

选择您的通讯组



选择适用于您的类别。点击要从其接收信息的通讯组旁边的“添加”图标。

步  
04

开始吧



点击“主页”图标查看我们最近的帖子。

如果您需要更多信息或帮助, 请联系Molly Block (Whitehorse市的家长资源官员) 9262 6175或molly.block@whitehorse.vic.gov.au。

请注意: Molly周一, 周二和周五工作。

